
Extra styrelsemöte 2012-02-22 

 

Svar på skivelsen "Varför ska vi i Greve Stallet...." 
 

Styrelsen anser inte att det idag finns några orättvisor i det system som används idag.För att det inte 
ska bli några funderingar kring stallhyror och service framöver kommer hyreskontrakt att upprättas inom 
en snar framtid. 
 

Beslutet har tagits av en enig styrelse. 
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